


## Referat af bestyrelsesmøde i Kærnegruppen, torsdag d. 14. marts kl. 18:30.

Tilstede: Peter Hjorth, Jette, Claus René, Vinnie Larsen, Kim Ostermann, Line Vinterberg

1. Siden sidst v. formanden

 Ny æbleskivebod – telt? Brandmyndigheder har sagt OK. Claus René vil sponsorere mod plads på Smedevej til opbevaring af diverse. Vi siger tak. Claus og Kim undersøger mulighederne nærmere. Diskussion om sponsorer skal have reklame på teltet ex. Hobro Helsesport og Arla, der sponsorerer mælk til æbleskiver. Evt. med teksten "De støtter spejderne". Enighed om, at evt. reklame skal være med måde, det må ikke fylde for meget på teltet, ellers OK. Det skal være tydeligt, at det er spejdernes æbleskiver.


2. Siden sidst ved gruppeleder

Vibeke havde meldt afbud

3. Velkommen til de nye i bestyrelsen


Peter Hjorth bydes velkommen. Rosas mor er fraværende.

4. Gruppetur


 Afholdes 19. – 21. april. Vinni og Vibeke har sendt idéer til program ud. Detaljer skal på plads ved et ledermøde. Vibeke indkalder. Der kan være brug for hjælp til bemanning af poster ved natløb lørdag. Lederne sender en mail når behovet er klarlagt.

5. Forslag til hvad vi laver der hvor hytten har været

Kim har bestilt 16m<sup>3</sup> fyld til hullet v. Søren Lundsgaard. Dette leveres løbende. Der er hul i bunden af hullet, den øverste række cementblokke fjernes og det kan fyldes.


 Der er uklarhed omkring placeringen af den shelter, vi sammen med drengene har træ liggende til. Kim kontakter Jacob (tidligere formand ved drengene) inden næste arbejdsdag for at få klarhed om den kan placeres på hans fars grund ved Lokes Hede. Alternativt kan den rejses på vores grund.

Der er behov for et brændeskur med plads til snobrødspinde

 Derudover efterlyses idéer, såfremt shelteret ikke skal stå der. Claus René foreslår at vi viderefører vikingetemaet med Fyrkatvoldene og bygger noget "vikinge-agtigt" i rafter. Andre idéer er velkomne.

6. Forårs arbejdsdag i Kærnehuset

Er aftalt til 6. april kl. 9:00

 Vibeke og Kim udarbejder liste med arbejdsopgaver og rundsender inden

7. Krogen

Status er, at ejendomsmægler Ole Rishøj har været ude og se på Krogen. Han undersøger med kommunen hvad Krogen må bruges til efter et evt. salg. Det har trukket ud, men Ole Rishøj har nu nyt, og Kim skal mødes med ham fredag d. 15. marts.

Andre løsninger end et salg diskuteres, men det er svært at se andre muligheder.

En indtægt ved et eventuelt salg deponeres i en fond til fordel for Kærnegruppen

8. Evt.

Skal vi afholde et loppemarked? Det medtages som punkt på næste dagsorden

Adresseliste er ikke distribueret – Kim rundsender

9. Næste møde

Afholdes 16. maj kl. 19:00